
Bij deze wil ik u vragen deze mail en het bijgevoegde stuk door te sturen naar de fracties van 
de provinciale staten. De reden dat we schrijven is dat we vernamen dat de wethouder van 
de Haarlemmermeer in gesprek gaat met de provincie Zuid-Holland over de Duinpolderweg. 
Dit verontrust ons, zeker gezien het voorkeurstracé. Wij hebben daarom ook ingesproken op 
de raadsvergadering van 16 januari om ons standpunt en ideeën duidelijk te maken. Wij 
ondersteunen ook de plannen vanuit Zwaanshoek die u hoogst waarschijnlijk bekend zijn. 
We willen de tekst die door dhr. v.d. Berg is uitgesproken dan ook graag onder uw aandacht 
brengen.
Met hartelijke groet,

Van Rijnberk
Werkgroep Duinpolderweg 
Aquaradius / Hof van Pampus

---------------------------------------------- 

Geachte voorzitter, 
leden van de raad, collegeleden en overige aanwezigen 

Mijn naam is De heer Van den Berg 
Ik richt mij tot u namens de werkgroep Duinpolderweg die de belangen behartigd voor:

 De ca. 225 bewoners van de 2 appartementen  complexen op het “ Hof van  Pampus”  
                                                       

Ik sta hier omdat wij tot onze verbazing in de media hebben gelezen dat onze wethouder 
toch haar voorkeur heeft uitgesproken om samen met de provincie Zuid Holland de 
Middenvariant Duinpolderweg te laten aanleggen.
De Middenvariant is geen Noord Hollands belang en is ook niet afgesproken in het coalitie 
akkoord. De Duinpolderweg brengt de gemeente Haarlemmermeer  niets het is alleen maar 
schadelijk voor uw inwoners.

Wij realiseren ons wel dat voor de woningbouw die er moet komen in Hoofddorp de Nw 
Bennebroekerweg verbreed moet worden, maar dat hoeft pas vanaf de Molenaarslaan tot 
aan de A4. Zoals deze in het Haarlems Dagblad mooi genoemd werd geen Duinpolderweg 
maar Polderweg

Wij maken ons daarom zorgen over onze gezondheid 
Ik wil u namens ons allen vragen om voor ons het verschil te maken 
en te realiseren dat wij met z’n allen gezonder, 
geluidsarmer en langer kunnen leven aan de Nieuwe Bennebroekerweg

Wij hebben daar een oplossing voor bedacht, welke ik u zo dadelijk zal presenteren.

Momenteel zijn er volgens uw tellingen ruim 9,000  autobewegingen langs Aquaradius en 
het nieuwe appartementencomplex Pampus.
Indien de plannen gerealiseerd worden wordt er verwacht dat er een toename komt in 
autobewegingen van ruim 9.000 nu naar 23.000 in de toekomst..



Wij kunnen nu al niet met de ramen open slapen, daar wij anders door de geluidsoverlast
 ’s morgens al om 5.00 uur gewekt worden door het verkeer.
Wij kunnen nu al niet overdag op ons balkon rustig met elkaar communiceren daar overdag 
het verkeer met 80 km per uur voorbij raast.
Wanneer vele inwoners van de Haarlemmermeer rustig genieten van de zon op hun balkon 
en/of tuin worden wij naar binnen gejaagd door de geluidsoverlast, welke zeer hinderlijk is.

Laten wij het dan maar niet hebben over de schadelijke gevolgen van de stik- en fijnstof, 
welke volgens uw berekeningen zeker schadelijk is voor uw inwoners die daar wonen.

U kunt nu het verschil gaan maken voor al deze bewoners 
want ….dit traject daar …kan anders aangelegd worden.

De plannen die wij hebben ontwikkeld zijn een variant op de plannen van Zwaanshoek welke 
wij ook steunen
Het idee is om de Deltaweg van af Rotonde Nieuwe Bennebroekerweg via de verlengde 
Deltaweg recht door te trekken en aan te laten sluiten op de Drie Meren weg.
Al het verkeer welke vanaf de Drie Meren weg komt kan dan over de verlende Deltaweg via 
de rotonde rechtsaf richting de A4.   OF   rechtdoor richting Zwaanshoek.
De doorstroming van en naar Zwaanshoek zal daardoor alleen maar beter worden.

Maar dat is ook nodig omdat er plannen zijn om nog eens 1300 woningen te bouwen in 
Zwaanshoek, welke bijna allemaal van deze weg gebruik zullen gaan maken.
Een deel van de verlengde Deltaweg weg ligt er al, 
alleen is deze nu ingericht als parkeerplaats.
Deze hoeft alleen maar doorgetrokken te worden naar de Drie Merenweg.

Het trace van de weg ziet u op de meegezonden tekening
Het idee van het plan Zwaanshoek is ook om het gedeelte Nieuwe Bennebroekerweg welke 
momenteel voor Aquaradius en het appartementencomplex Pampus loopt af te sluiten, 
cq een doodlopende weg van te maken.
Ons voorstel is om dan van de nood een deugd te maken en op het overgebleven stuk rijweg  
en een deel Westkavel een nieuw appartementencomplex neer te zetten met een grote 
waterpartij,  naast het huidige appartementencomplex Pampus. 

Volgens deskundigen kunnen daar zeker 100 appartementen gerealiseerd worden.
Voordeel; De verkoop van deze bouwgrond zal zeker 3 miljoen euro opleveren plus jaarlijks 
60.000 euro aan gemeentelijke belastingen voor de 100 nieuwe appartementen.

De huidige NwBennebroekerweg tussen Deltaweg en Driemerenweg wordt dan doodlopend 
en kan de toegangsweg worden  naar dit bouwterrein c.q. nieuwe appartementencomplex,  dus 
de weg ligt er al, dus nu kunt u er gelijk gaan bouwen.. 
De woningnood wordt hiermee ook een beetje opgelost met  ca100 woningen en alle 225 
bewoners in de appartementen langs de Nieuwe Bennebroekerweg leven langer en gelukkiger.
U kunt voor hen het verschil maken en U maakt van onze nood een deugd voor de vele 
woningzoekenden.

Indien de  Duinpolderweg er toch moet gaan komen is ook de doortrekking van deze nieuwe 
Verlengde-Deltaweg oplossing goedkoper om eventueel later door te trekken naar Hillegom, 



Met een tunnel onder de Ringvaart door, ter hoogte van de westkant van de 
wateringszuiveringsinstallatie zijn ook veel kosten te beparen, daar er minder bedrijven 
hoeven te worden uitgekocht plus dat  de Spieringweg behouden blijft voor al het verkeer.
Het zou ook voor Zwaanshoek een ramp zijn als al het verkeer welke momenteel over de 
Spieringweg rijdt over de Bennebroekerweg door  Zwaanshoek moet gaan rijden.
 
Bijkomend voordeel is dat met de opbrengst van de grond welke vrijkomt 
indien de weg ter hoogte van de Westkavel wordt afgesloten en met de bouw van 
appartementen het de kosten van het omleggen van dit traject Verlengde Deltaweg 
aanzienlijk zal drukken of misschien wel kostendekkend zal zijn.

U kunt het verschil maken voor ons
Wij zullen u dankbaar zijn indien u deze plannen omarmt  en nu niet de plannen van uw 
wethouder gaat steunen welke vorig jaar  door u in de prullenbak zijn verwezen.
Voor eventuele nadere informatie kunt U mij altijd bereiken in Het Hof Van Pampus 81.
Dank voor uw aandacht. 




